國立成功大學　　學年暑修棄選退費申請單
National Cheng Kung University

Summer Course Dropped and Refund Application Form
    日期：2015年5月4日
	校名
(外校生必填)
University

For student
 From other

University 
	
	身分證

字號
ID
	
	電話
(手機)

Phone 

(Mobile)
	

	姓名

Name
	
	系年級
Department
Year
	
	學號

Student

ID
	

	退費事由
Reason
	
□停開      □退學         □其他：
□ Course not open      □Quit School    □Others :



	退選科目

Course

Dropped
	(1)
	(2)
	(3)

	退還金額

Refund

Amount


	
	
	

	繳款編號
Payment

Receipt

No

	
	
	

	郵局帳號

(退費用)

Post 

Office 

Account

No

	(限本人)(Applicant account only)


	地址

(無郵局帳號
必填)
Address


	(For student who does not have a post office account number)

	備   註
Remarks 

1.依本校暑期開班授課實施辦法第八條規定：暑期課程除停開及退學得退還全部學分費外；於繳費後至暑修開始上課一週內，完成棄選程序者，退還所繳學分費二分之一。但因未達開班人數而由學生補足費用之課程，不予退費。
2.請將ATM繳費單據(若單據不見請影印存摺扣款細目)或現場報名繳費收據正本，貼於下面空白欄內後，送本校教務處課務組辦理。
3.［個資聲明］以上個人資料當您在本校提出申請時，即表示同意本校利用該資料作為您暑修選課、退選、成績等相關作業之使用。
1. According to “Implementation Regulations for Summer Courses” Article 8, for summer course which are not opened, or student quits study, student can ask for 100% refund. 
If student drops the course after paying and course already opens within 1 week, student can ask for 1/2 refund after finishing unchecked process, but if the number of student is not enough and the course fee is accumulated by students in order to open the course, the course fee will not be refunded.

2. ATM receipt and payment receipt should be attached below. (If there is no ATM receipt, Pass Book copy should be provided.) Then submit this form to Curriculum Division.
3. [Personal Data] When student applies for a course in our university, it means that student agrees that our university can use such data for course selection, drop course, and study results enrollment, etc.



